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Witam Szanownego Pana Piotra,

Na wstępie chcę pogratulować zamysłu, co do szerzenia Polskiej sztuki i Pańskiego uporu aby robić 

to skutecznie. Piszę do Pana, ponieważ zaimponowało mi to co stworzył Pan sam, przemówiły 

fakty, które są widoczne i namacalne. 

Tak już jest w ludzkiej naturze, kiedy posługujemy się otwartością i prawdą czynimy krzywdę 

odbiorcy, którego nie stać na normalność.

Piszę do Pana, gdyż jestem w podobnej sytuacji jak Pan, kiedy zaczynał swoją historie z Beksińskim. Ja

też postanowiłem iść drogą Piotra Dmochowskiego ale Polski rynek sztuki (podwórko) jest jeszcze nie 

do końca przygotowane na tego typu przedsięwzięcia. (…)

Pozdrawiam,

Bogumił Gala.


